



Skælskør Lokalråd

Referat nr. 1 * 2017-2018

Data om mødet:**Dato: Onsdag den 17. januar 2018****Tid: 16.30 -senest 19.00****Sted: Biblioteket****Mødedeltagere:**

Steen Andresen (SA) – mødeleder

Lene Wibroe (LW)

Henri Nielsen (HN)

Erik Simonsen (ES)

Irene Wallin (IW)

Rosa Demuth Kasserer (RD)

Danilo Krstajic Næstfmd (DK)

Afbud:

ingen

1	Gavlmalerier og møde med Pernille og Metha På mødet fremhævede Pernille, at det var vigtigt, at oplægget omkring "kunst i det offentlige rum" skal fundere bredt. "Hvad vil vi egentlig som by?". Gavlmalerier er således en niche i en større sammenhæng, og det er denne større sammenhæng, der skal tages udgangspunkt i. Der er enighed om at sammensætte et råd med 1 repræsentant fra hver af følgende institutioner, der så fastlægger tiltagenes kvalitet, faglighed og hvor overliggeren placeres: <i>Kit, Skælskør Lokalråd, Guldagergaard, Slagelse Kulturråd, lokale kunstnere og kommunens Signe/Pernille.</i> Lene og Steen laver oplæg til disse institutioner.	LW
2	Rundkørsler Se ovennævnte	SA
3	Højskolegrunden Lokalrådet vil gøre en indsats for der bliver bebyggelse for alle. En blandet boligform i flere prislæg. Så det er vigtigt, at Boligselskabet er med. Bedst hvis kommunen vil købe grunden tilbage og lave en samlet løsning for hele området. STEEN skriver til Signe.	LW & SA
4	Affaldsindsamling STEEN spørger Finn for mere info.	IW

5	<p>Gamle Stationsbygning ideer</p> <p>Møde på biblioteket d. 24/1 kl. 19 med inviterede medlemmer af Bymidtegruppen og ledsagere. Steen, Lene og Erik Simonsen agter at deltage. Danilo har et forslag om at skabe et <i>Børnekultur Center</i> for alle byens børn og unge. Danilo taler med Anja vedr. oplæg. Et enigt Lokalråd støtter forslaget.</p>	<p>SA</p> <p>LW</p>
6	<p>Skabelon til indkaldelse og referat</p> <p>Steen fremlagde forslag til skabelon for fremtidige referater og indkaldelser i Lokalrådet.</p>	<p>SA</p>
7	<p>Mødedatoer til generalforsamling. HUSK kalender</p> <p>Møde på følgende onsdage kl. 16.30 på Biblioteket. Den 28/2 - 21/3 - lille kort møde d. 9/4 kl. 17-18 som optakt til generalforsamling d. 23/4 kl. 19 på Biblioteket. (Lene booker lokale på biblioteket de nævnte dage).</p>	<p>SA</p>
8	<p>Roskilde Ungdomsgruppe</p> <p>Erhvervsforeningen er påbegyndt bearbejdning af studieresultaterne, og Pia vil igangsætte nyt undervisningstilbud i forbindelse med foredrag på RUC: <i>Hvorledes og hvad skal der til for at havneplads og de to torve kan understøtte handelslivet i hovedgaden fremover?</i></p>	<p>LW</p>
9	<p>Evt.</p>	